

**High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada**



**Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada**

No. **023** /HCO/cc *AK*

Ottawa, le(on) **06 MAI 2019**

COMMUNIQUÉ:

À

Toute la Communauté camerounaise du Canada

Dans le cadre du recrutement spécial de 2000 Enseignants dans les 8 Universités d'État du Cameroun, et en vue de faciliter l'inscription et l'enregistrement des candidats partout dans le monde, les Services du Premier Ministre Chef du Gouvernement ont mis en ligne le site WEB suivant: www.recrutement-special-2000minesup.gov.com

Le lien du site susmentionné peut également être retrouvé sur la page WEB du MINREX: www.diplocam.cm

NB: Bien vouloir les consulter pour des informations complémentaires.

ANNOUNCEMENT:

To

All Cameroonians residing in Canada

In a bid to ease the special recruitment of Teachers in Cameroon's 8 State Universities from anywhere in the world, the Prime Minister's office has set up the following online website: www.recrutement-special-2000minesup.gov.com

The link of the above mentioned site can also be found in MINREX's web page: www.diplocam.cm

Interested persons are requested to consult these websites for further information.



Anu 'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi

Anu 'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(Haut-Commissaire)